
MØTEREFERAT

Møtet gjaldt BRUKERRÅD UTLEIRA SKOLE

Dato 23.03.2023

Tidsrom kl 1400 - 1530

Sted Personalrommet

Til stede Dag Rune Kvittem (leder FAU), Gustav Bjarkøy (elevrepr 7.trinn) , Matilde
Romundstad Sæter (elevrepr 7.trinn), Mathias Eide Volden (ansattrepr
miljøpersonalet og tillitsvalgt for FF), Nina Østgård (vararepresentant for
UF) og Bente Moholt (rektor og fast sekretær i Brukerrådet)

Forfall Anders Abelgaard (FAU) og Ola Størseth Jenssen (elevrepr 7.trinn)

Referent Bente Moholt

Kopi til Deltakerne og delt Googledisk/Personalrom/Brukerråd/Referat

Sak 1 Godkjenning av referatet fra forrige møte i Brukerråd

Godkjent, men med følgende kommentarer:

- Gjenbruksuka for klær for elever på 5. - 7. trinn er utsatt inntil videre

Sak 2 Korte referater fra elevrådet, FAU og skoleledelsen

Elevrådet: Elevrådet har søkt og fått tildelt 11 400 kr fra Ungdommens Bystyre for

å kjøpe inn turutstyr.

Skolerusken 2023 går av stabelen 17.04. - 26.05. Her kan skolen vinne

premier opp til 10 000 kr.

Det har vært en ny runde med garderobeinspeksjon, og igjen vant

1. trinn klart!

FAU: Arbeidet med å oppgradere uteområdet for 3. - 7. trinn er prioritert. Se mer

info under sak 3.

Det er etablert en Facebookgruppe for FAU Utleira.

Skoleledelsen: Regnskapet 2022 ble avsluttet med et overskudd på 2,4 millioner. Det store

overskuddet skyldes midler fra IMDI som skolen hadde søkt om, men ikke

var sikre på om vi fikk eller når vi evt fikk refusjon for lønnsmidler vi har

brukt til nyankomne elever med behov for ekstra oppfølging.

https://docs.google.com/document/d/13wvVUB30Du77Z1buLDNuJ5yxhWYj11uBIsL62G63K-E/edit
https://www.trondheim.kommune.no/tema/kultur-og-fritid/tilskudd-priser-og-stipend/tilskudd/barn-og-unge/ungdommens-bystyre---nettverksmidler/
https://www.trondheim.kommune.no/contentassets/95b80d7f6f5945f582ac57556a179d5d/2023-invitasjon-skolerusken.pdf


Skolens skidag ble gjennomført 8. mars, der småskoletrinnet var i

Skileiken i Bymarka, mens mellomtrinnet var på jordene ved Utleirahallen

der Trondheim Bydrift hadde kjørt opp løyper.

Alle ansatte jobber nå med desentralisert kompetanseutvikling (DEKOM)

med tema Flerspråklighet og mangfoldskompetanse. I denne perioden

trener elevene på muntlighet - dvs å tørre/velge å snakke mer og formulere

seg bedre muntlig.

I uke 17 vil Utleira skole få besøk fra to andre Trondheimsrektorer som skal

gjennomføre ekstern skolevurdering på 1. og 7. trinn. Mer info om og fra

dette i neste brukerråd.

FAU bes avklare om det skal arrangeres foreldredugnad i mai (dvs før den

17.)

Sak 3 Oppgradering av skolens uteområde

Tove Iversen (som er en lokal ildsjel og mormor til ei jente på 3. trinn) og FAU-leder Dag

Rune Kvittem orienterer og ønsker innspill fra brukerrådet.

Elevrådet ønsker seg flere uteleker, basketkurver og nytt bordtennisbord (som er herpet).

FAU og Iversen søker nå om midler fra ulike fond, inkl fra Norsk Tipping. De ser for seg en

hinderløype (med prislapp 50 000 kr) i første omgang.

Før arbeidet med å ruste opp uteområdet starter må det foreligge tillatelse fra Trondheim

Eiendom (som er dem som eier og drifter skolebygg og skolenes uteområder).

Sak 4 Bedre skolestart for 6-åringene

Rapport/Evaluering etter pilotprosjekt med overgangspedagog barnehage/SFO i 2021 -

2022.

Dette prosjektet har styrket samarbeidet med Utleira barnehager og den nye lokale tidslinja

for dette overgangsarbeidet vil bli tilbudt også de øvrige barnehagene som avleverer barn

til Utleira skole. Miljøarbeideren som skal være på 1. trinn vil hvert år ha et spesielt ansvar

for å følge opp dette arbeidet (funksjonsstilling).

Sak 5 Eventuelt

- Dato for neste Brukerråd må flyttes fra 04.05.2023 pga møtekollisjon, rektor sender

ut ny dato via Google kalender.

- Resultater fra Elevundersøkelsen fra november 2022 presenteres og drøftes i neste

brukerråd.

https://docs.google.com/document/d/1GtINx6OHLjOux8cY6VRc6EPcJTO-JBz5/edit
https://docs.google.com/document/d/1pCROz_27Ii40YsRV3MubZ0FtmYtIFlvAhYn62CKaJzg/edit

